

السيرة الذاتية ا.م. للدكتور كاظم موحان منهل ماجد

الاسم : أ.م. كاظم موحان منهل ماجد

1/1/1970 تاريخ الولادة :

القومية: عربي

الجنسية : عراقي

الوصيفة: أستاذ مساعد /شهادة البورد في الطب الباطني

مكان العمل: قسم الطب الباطني/كلية الطب /جامعة ذي قار

عنوان السكن: ذي قار /مدينة الناصرية / حي اور

الحالة الزوجية : متزوج

الهاتف: 07800658083 رقم الهاتف:

البريد الالكتروني:kadhimmohan@yahoo.com

الشهادات

1 من كلية الطب /جامعة البصرة. 1997-1991-شهادة البكالوريوس في الطب والجراحة العامة في تاريخ

23/3/2004- شهادة الدبلوم العالي في الطب الباطني من كلية الطب /جامعة المستنصرية في تاريخ

1999-2004- شهادة البورد العراقي في الطب الباطني من الهيئة العراقية للاختصاصات الطبية في تاريخ

7/4/2006- زمالة دراسية في الامراض الا انتقالية من منظمة الصحة البريطانية/ لندن / المملكة المتحدة في تاريخ

البحوث العلمية

- اضطراب في املاح الدم في مرضى المصابون بالطائرة الوعائية الدماغية الحادة الراقدون في المستشفى الجامعي لكلية 1
2003 طب النهرين . في تاريخ

2008-سيادة امراض قناة الصفراء في مرضى داء السكري النوع الثاني -دراسة مقارنة باستخدام فحص السونار. في تاريخ

2009- سيادة التهاب المسالك البولية في مرضى السكري - دراسة مقارنة في عام

2012. و نسبة الكولسترول في الدم في مرضى السكري في تاريخ HbA1c-العلاقة بين مستوى

2013- العلاقة بين قصور الغدة الدرقية والقصور الكلوي في مرضى السكري في تاريخ

التاريخ المهني

الموقع: استاذ مساعد /تدريسي في كلية الطب / جامعة ذي قار.

م. وكان تدريبا مكثفا في كافة الاختصاصات الطبية وهي : قسم الباطنية 1/11/1999-1/10/1997- عينت مقيم دوري بتاريخ
والجراحة العامة وطب الاطفال والنسائية والتوليد وكذلك في الاختصاصات الفرعية وهي طب العيون والكسور والانف
والذن والحجرة وذلك في كافة مستشفيات المحافظة الرئيسية وهي مستشفى الحسين التعليمي(حاليا) ومستشفى الولادة
والاطفال ومستشفى الحيوبي الجراحي.

م 1999-2004-دخلت في دراسة البورد العراقي /الهيئة العراقية للاختصاصات الطبية في تاريخ

-بعد حصولي على شهادة الدبلوم العالي وشهادة البورد العراقي في الطب الباطني تم اعادة تعييني طبيب اختصاص في 3
1/10/2004.مستشفى الحسين التعليمي بتاريخ

3/4/2008- تم نقل ملاكي وتعييني كتدريسي في كلية الطب جامعة ذي قار بتاريخ

10/12/2015- تمت ترقيتي الى استاذ مساعد في تاريخ

2/1/2017-حصولي على لقب طبيب استشاري في تاريخ

السيرة الذاتية ا.م. للدكتور كاظم موحان منهل ماجد

Curriculum vitae

Personal

Name: kadhim mohan manhel majed

Date of birth: 1 /January 1970

Nationality: Arabic

Citizen ship: Iraq

Occupation: Assistant professor-internal medicine.

Place of work: internal medicine department /college of medicine /Thiqar university.

Address: Thiqar/ Nasiriyah/ Hay Ur.

Marital status: married.

Mobile: 009647800658083

E-mail: kadhimmohan@yahoo.com

Scientific qualification

1-Bachelor degree (M.B.Ch.B.) in medicine and surgery 1991-1997.

Internal medicine –college of medicine Basra university.

2-Diploma in medicine (M.D.) at the collage of medicine Al-Mustansiriya University 23-3-2004.

3-Fellowship in the Iraqi commission for Medical specializations in internal medicine (F.I.C.M.S) in the year 1999-2004.

4-WHO Fellowship in integration of Non Communicable Disease into Primary Health care in the NHS Public Health Department , London , United Kingdom. 7th April 2006.

Researchs

1-Electrolyte disturbance in acute stroke patients that attended the university hospital of Al-nahrian collage of medicine in 2003.

2- The frequency of gallbladder diseases in patients with type two diabetes mellitus case- control ultrasounographic study in 2008.

3-prevalence of urinary tract infections in diabetic patients, case- control study. In year 2009.

4- the relationship between HbA1c and Hyperlipidaemia in patients with diabetes mellitus in 2012.

5-The relationship between subclinical hypothyroidism and chronic kidney disease in type two diabetes mellitus in Al- nasria city south of Iraq. 2013.

Computer skills

Windows (98- 2000, professional XP & w 7)

Office packag (word, Excel, power point, statistical package of social sciences (SPSS))

Typing Arabic & English

Fluent Arabic & English speaking & writing.

Employment history

Position : Assistant professor in internal medicine /department of internal medicine in collage of medicine.

1-Employed as house officer doctor 1/10/1997- 1/11/1999 (internship).Active training in medicine , surgery , pediatric, gynaecology ,obstetric and other medical specialities including orthopaedic, ENT, Ophthalmology, infectious, Psychiatry Coronary care unit and Renal dialysis

unit in different hospitals in Thiqr governorate including Al- hussain teaching hospital (now), Maternity and paediatrics hospital & Al- Hapopy teaching hospital.

2-Joint with the Iraqi Commission for Medical Specialization in Internal medicine in the year 1999- 2000.

3-After the four years of training and passing the final comprehensive examination and was granted a " fellow " of the Iraqi Commission for Medical Specialization in internal medicine on 12 Th February ,2004.

4-By ending the request of M.D. and F.I.C.M.S. degrees reemployed at march 2004 in Al-hussain teaching hospital /Thiqr general directorate-Ministry of Health.

5-At April 2008 joined as lecturer in Thiqr collage of medicine –Thiqr university –Ministry of higher education and scientific research..

6- Another advancement to Assistant professor at December 2015.

7-consultant docter in internal medicine at january 2917.